
IZLET NA ČEBINOVO
V Savskem odredu tabornikov so še posebej

' aktivni starejši, ki jim pravijo klubovcj

i Občni zbor je dal tabor-
nikocn Savskega odreda no-
vih mo6i. Predvsem zavzeto
so za delo poprijeh starejši,
ki 90 že nekaj let bolj ali
manj podivali. Zdaj pa so
si končno le uredili sobo,
kjer se redno shajajo In pri-
rejajo družabne večere. Ak-
tivno pa sodelujejo pri or-
ganizaciji raanih akcij terna
raznih športnih tekmovanjih.

Ot> dnevu republdke so si

v Pionirskem domu ogladaii
film Dolina miru. Akcija je
odlično uspela, saj se je je
udeležilo kar 350 otrok, med
katerimi je bilo približno po-
lovico tabornikov, članov
Savskega odreda. Teden dni
kasneje so medvedki in če-
belice ter nekaj tabornlkov
odšlj na partizanski pohod
na Cebinovo kjer jim je o
takratnih časih pnpovedoval
član krajevne organizacije

Zveze borcev Savsko naselje
Ivan Uranič.

Pripravili so še odredovo
šahovsko tekmovanje, odloči-
h pa so se, da bodo pred
Novim letom odigrali košar-
karski turnir, na katerega so
povabili tudi nekaj ljubljan-
skah taborniških enot. Sicer
pa nameravajo ob Novem le-
tu pripraviti »veseli veCer«
za tabomike in tabornice,
mlajSe pa bo tudi letos obi-
skal in obdaril dedek Mraz.

Pred dnevi se je celotno
vodstvo odireda skupaj z vse-
mi vodnikj zbralo na Goro-
pekah nad 2irmi, kjer so
imeli dvodnevni seminar. Naj-
prej so govorili o delu eno-
te v celoti, analizirali so ob-
dobje od občnega zbora do
konca leta, potem pa so kJu-
bovci, taborniki ter vodnik:
medvedkov in čebelic raz-
pravljali posebej o programu
ter specifičnih težavah.

Dejavnost Savskega odreda
je torej tudi v teh nič kaj
prijetnih dneh sila pestra.
Prav vsi pa že težko pričaku-
jejo prvega resnejšega sne-
ga, obenem^^pa veliko ptiča-
kujejo tudi od leta .1975. V
prihodnjem letu bodo namreč
praznovali 15-letnico delova-
nja, zato se bodo želeli iz-
kaaati še z večjo delavnostio.
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